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PROTOKÓŁ Nr  76/2017 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 22 lutego 2017 roku, godz.12.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Leszek Margas  - Wicestarosta Radomski  
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu  
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Renata Mazur - Sekretarz Powiatu  
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad:   
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu Nr 75/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Sprawozdanie z działalności PUP w Radomiu za 2016 rok. 
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 Wydziału Edukacji  w sprawie projektu dostosowania 

sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, 
wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych 
i specjalnych na terenie powiatu radomskiego. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w 

sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania 
rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 2017. 

 
6. Sprawy różne. 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 75/2017 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Uwag do protokołu Nr 75/2017 nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Sprawozdanie z działalności PUP 
w Radomiu za 2016 rok. 
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Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności 
PUP w Radomiu za 2016 rok. Materiał ten będzie przedmiotem sesji marcowej.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 4/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz 
ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie powiatu radomskiego. 
 
Wniosek dotyczył przyjęcia projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych 
i specjalnych do nowego ustroju szkolnego zgodnie z ustawą Prawo oświatowe. Rada Powiatu 
ma obowiązek ustalenia takiego planu do 31 marca br.  
Opracowany plan sieci szkół i placówek oświatowych w ujętej organizacji kształcenia 
zawodowego zawiera potrzeby rynku pracy  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że najpierw należy przyjąć uchwałę, 
która jest projektem, a następnie wysłać ją do Kuratorium i do związków zawodowych celem 
zaopiniowania. Po uzyskaniu powyższych opinii znowu stanie na sesji i po przegłosowaniu 
przez radnych będzie prawem obowiązującym. W przedłożonym projekcie uchwały są zawarte 
terminy od kiedy zaczną działać szkoły czteroletnie, pięcioletnie itd.  
Następnie poinformował, że jest małe zamieszanie ze Skaryszewem, ponieważ od 2012 roku 
Liceum samoistnie wygasło. Problem polega na tym, czy powinno być ono ujęte w tej sieci. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka poinformował, że w Skaryszewie nauczyciele chcą, aby 
zrobić nabór do LO. Liceum przestało działać, bo nie było naboru. Postawiony był przez Radę 
Gminy warunek, że zacznie ono funkcjonować jak będzie minimum 20 uczniów, jeżeli nie, to 
rok nie będzie uruchomiony.   
Zasugerował, że skoro LO w Skaryszewie nie jest wygaszone, jest porozumienie i jeżeli nadal 
ono obowiązuje, to może należałoby je umieścić w naszej sieci, że taka jednostka istnieje.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas stwierdził, że z chwilą kiedy porozumienie zostało 
podpisane, liceum prowadzone jest przez burmistrza i w systemie informacji oświatowej 
burmistrz je wykazywał i dostawał pieniądze w ramach subwencji. Liceum to powinien 
wygasić Skaryszew.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  wyjaśnił, że w wykazie umieszczamy sieć naszych 
szkół ponadgimnazjalnych, które faktycznie prowadzimy. Natomiast Skaryszew skoro ma 
porozumienie, to powinien je umieścić w swojej sieci, bo to porozumienie obowiązuje. My 
jedynie moglibyśmy się zastanowić nad tym, czy jednak nie prowadzić tego LO we własnym 
zakresie. Wtedy należałoby wypowiedzieć porozumienie Skaryszewowi, a podpisać 
porozumienie z Burmistrzem na użyczenie nam pomieszczeń i zacząć prowadzić nabór.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas odnośnie prowadzenia liceum w Skaryszewie przez 
powiat stwierdził, że nie widzi w tym ani  sensu, ani logiki.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 
nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci 
szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie powiatu radomskiego i skierował go pod 
obrady Rady.  
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Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie ogłoszenia konkursu ofert 
na realizację zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej 
w roku 2017. 
 
Wniosek dotyczył ogłoszenia konkursu w celu wyłonienie ofert i zlecenie organizacjom 
pozarządowym realizacji zadania publicznego w zakresie wspierania rodziny i systemu pieczy 
zastępczej w roku 2017. Chodzi tu o organizację grup wsparcia dla rodzin zastępczych 
(wysokość dotacji  to 17.000 zł.). Zadanie to powinno obejmować w szczególności: zajęcia 
grupowe dla opiekunów zastępczych i wychowanków tych rodzin, indywidualne poradnictwo 
ze specjalistami: terapeuta rodziny, terapeuta ds. uzależnień, psycholog, pedagog, festyn z 
okazji Dnia Rodzicielstwa Zastępczego, wycieczki i zajęcia integracyjne. 
Proponuje się, aby w skład Komisji weszli: 

• Marek Jarosz Członek zarządu Powiatu jako przewodniczy Komisji, 
• Artur Jonczyk Dyrektor PCPR – wiceprzewodniczący Komisji, 
•  Urszula Molenda Kierownik Zespołu w PCPR w Radomiu – członek Komisji  
• Anna Czupryn Starszy specjalista w PCPR w Radomiu – członek Komisji, 
• Teresa Trześniewska – Ogólnopolskie Stowarzyszenie Organizatorów i Menadżerów 

Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia w Toruniu – region mazowiecki – członek 
Komisji 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 316/2017 w 
sprawie ogłoszenia konkursu ofert na realizację zadania publicznego w zakresie 
wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w roku 2017. Stanowi ona załącznik Nr 2 
do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz poinformował, że za Seredzicami jest droga powiatowa przez 
las o długości około 2,7 km, na której jest mostek. Biegnie ona w stronę Trębowca po drugiej 
stronie lasu. Jest również mniej więcej tej samej długości biegnąca w tym samym kierunku 
droga Lasów Państwowych, gdzie spód jest przygotowany pod asfalt. Tą drogą jeżdżą leśnicy. 
Nadleśniczy Nadleśnictwa Marcule zaproponował, aby powiat współfinansował wykonanie tej 
drogi, wtedy otworzą ją dla powiatu i ludności i wtedy nie trzeba byłoby robić już tej naszej za 
grube miliony. Poddał ten pomysł pod rozwagę.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że jeżeli ta droga, o której mówił pan 
Jarosz jest w lepszym stanie, jest podbudowa, jest jeszcze dodatkowo współfinansujący to 
można zrezygnować z tego naszego kawałka, oddać go Lasom Państwowym, a zrobić tamtą 
jako powiatówkę. Należy zamienić się z Lasami drogami. Stwierdził, że sprawa ta wymaga 
przemyślenia i wyjaśnienia pewnych kwestii.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka poruszył sprawę zaległych urlopów dyrektorów Szpitali w 
Iłży i w Pionkach. Przypomniał, że było spotkanie z dyrektorami Szpitali, byli przedstawiciele 
firm, na którym omawiano programy restrukturyzacyjne, do których dyrektorzy nie mieli 
zastrzeżeń. Natomiast teraz na łamach prasy dyrektor Gawlik mówi, że to dla niego jest 
nieporozumienie, że pomysł łączenia szpitali jest absurdalny i błędny. Natomiast dyrektor w 
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Iłży mówi, że należy pytać mieszkańców, itd. Poza tym dyrektorzy na posiedzeniu Zarządu, 
szczególnie dyrektor Deja na zadane pytanie co może zrobić, mówi że od tego jest Zarząd, 
Rada. A kiedy Zarząd mówi co trzeba zrobić, są opracowania w których jest nakreślony jakiś 
kierunek działania, to dyrektor Deja stara się to kwestionować. Zatem zasugerował, aby 
dyrektorzy poszli na urlopy, bo mają niewykorzystane po ponad 3 miesiące. Tak długie urlopy 
nie powinny mieć miejsca. Jak był czas na jakieś propozycje to się nie proponowało a teraz to 
najlepiej negować wszystko. Dyrektorzy powinni być skierowani na urlop gdzie mieliby czas 
na przemyślenie, na wypoczynek.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że co roku dyrektorzy składają 
harmonogram urlopów  i w każdym roku na te 14 dni chodzili. Faktem jest, że mają po 100 dni 
urlopu.  Nie wie, czy jest takie prawo, że można kogoś zmusić do pójścia na urlop. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur stwierdziła, że jest to kwestia pewnej zaszłości. Przepisy 
mówią jasno, że pracownik musi wziąć 14 dni kalendarzowych urlopu. Poza tym do końca 
września musi wykorzystać urlop zaległy z poprzedniego roku. I to jest też obwiązek 
pracownika. Zgodnie z literą prawa na tym etapie to dyrektorzy mogą mieć podwójny urlop.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk zgodził się z członkiem Zarządu Henrykiem Słomką, 
że ta zaległość urlopowa jest duża i po dyrektorach widać, że są bardzo zmęczeni i może 
powinni wypocząć. Należy próbować ich wysłać na urlopy o ile jest to możliwe, i na jak długo 
jest to możliwe.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 75 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 13.00. 
 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  
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Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 
 
 

 

 


